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Vragen van de leden Leerdam en
Bouwmeester (beiden PvdA) aan de
minister van Economische Zaken en
de staatssecretaris van Binnenlandse
Zaken en Koninkrijksrelaties over de
opening van een afkickkliniek op
Curaçao. (Ingezonden 14 oktober
2009)

1
Kent u het bericht «Jellinek Curaçao:
anoniem afkicken»?1

2
Kunt u de inhoud van het bericht
bevestigen?

3
Zijn de financiële middelen die in het
kader van het Programma
Samenwerking Nederlandse Antillen
beschikbaar zijn gesteld voor de
realisatie van de verslavingskliniek in
kwestie al uitgegeven? Zo niet, op
welke termijn verwacht u dat dit zal
gaan gebeuren?

4
Is de verslavingskliniek in kwestie
exclusief bedoeld voor de uit
Nederland afkomstige «artsen,
advocaten of mensen uit de
entertainmentsector die niet willen
dat hun verslaving bekend wordt» die
in het artikel genoemd worden of
kunnen inwoners van de Antillen zelf
die verslaafd zijn aan alcohol, drugs,
medicijnen of gokken ook gebruik
maken van de te realiseren kliniek?

5
In ogenschouw nemende dat de
kosten van een behandeling in de
verslavingskliniek 600 euro per dag
zullen zijn, in welke mate denkt u dat
verslaafden op de Antillen in staat
zullen zijn zich een behandeling te
veroorloven? In welke mate denkt u
dat lokale verslaafden gebruik zullen
gaan maken van de faciliteiten van de
verslavingskliniek?

6
In hoeverre denkt u dat de realisatie
van de verslavingskliniek
daadwerkelijk bij zal dragen aan het
overdragen van kennis en het creëren
van werkgelegenheid? In welke mate
zal onder de lokale bevolking
personeel voor de kliniek geworven
worden en in hoeverre zal de lokale
bevolking betrokken worden bij de
totstandkoming van faciliteiten?

7
In ogenschouw nemende dat de
doelen van het programma
Samenwerking Nederlandse Antillen
zijn om de bestuurskracht, de
rechtsorde, de economie en het
onderwijs op de eilanden te
versterken, in hoeverre heeft het
bereiken van deze doelen centraal
gestaan bij het besluit om een deel
van de beschikbare middelen te
besteden aan het bouwen van de
verslavingskliniek?

8
Bent u van mening dat de bouw van
de verslavingskliniek de beste
investering is van de middelen die
beschikbaar zijn in het kader van het
programma Samenwerking
Nederlandse Antillen met betrekking
tot het bereiken van de doelen van
het programma? Zo ja, kunt u
toelichten waarom? Zo nee, waarom
niet?

9
Welke mogelijkheden ziet u om te
bevorderen dat de lokale bevolking
optimaal zal profiteren van de
middelen die in het kader van het
programma Samenwerking
Nederlandse Antillen beschikbaar zijn
gesteld voor de realisatie van de
verslavingskliniek? Welke
mogelijkheden ziet u om te
bevorderen dat de realisatie van de
verslavingskliniek optimaal bij zal
dragen aan het bereiken van de
doelstellingen van het
samenwerkingsbeleid?

1 Het Parool, 10 oktober 2009.
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